
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
24.02-2022 kl. 17.30– 19.30 

- Sted: Personalerummet i bygning 1 

- Deltagere: Thomas, Johnny, Dan, Maher, Lea, Signe, Rikke GF, FK, KG, AHN, KALA,  

Afbud:  Wenjie, Maja, Malik 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi 
udrette? 

Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Godkende referat 
 

 
 
 
 

5 min.  
Referat er godkendt. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

20 
min. 

 
Elevrådsrepræsentanterne har meldt fra aftenens møde. 
AHN orienterer om, at der er elevrådsmøde i morgen og næste 
fredag. Der skal bl.a. kigges på udkast til de tre sidste udsmyknings-
akustik-plancher. 
SB efterspørger det skriftlige forslag til at 9. kl. elever kan have 
tilladelse til mobiler i frikvartererne. Skolebestyrelsen er lidt skuffet 
over, at der ikke er sket noget endnu og spørger om det måske 
hænger sammen med at ”forsøg” med ordningen allerede er 
startet via aftale mellem lærere og elever på skolen. 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering  Dan fortæller  10 
min. 

 
Dan er genvalgt til lokaludvalget. 
Lokaludvalget har fortsat stort fokus på trafiksikkerhed. Desværre 
har ensretningen ved Glasvej ikke haft den ønskede effekt. Tvært 
imod har der været ekstremt mange tilfælde af biler og lastbiler, 
som kører imod ensretningen. 
Dan har igen skrevet til forvaltningen ang. trafiksikkerheden 
omkring skolen. Der er ikke kommet respons endnu. 



 
 

Opfølgning på formøde for 
forældrerepræsentanter  

  60 
min. 

Forældrerepræsentanterne udtrykker generelt, at det vil være 
godt, hvis der bliver arbejdet på, at der er mere struktur omkring 
SB-møderne – bl.a. ift. formøde, og hvornår dagsordenen udsendes 
til medlemmerne. Der er en oplevelse af at dagsordenen kommer 
meget tæt på mødets afholdelse og at det kan være vanskeligt at 
nå at læse bilag + sætte sig ind i punkterne. Kitty udtrykker, at hun 
ikke vil kunne mødes fast, men hun og KG er enige om, at hjælpe 
hinanden med at få udarbejdet og udsendt dagsordenen ca. en uge 
før mødet. 
 
Forældregruppe ytret derudover et ønske om, at der er mere 
kontinuitet i SB-arbejdet – og at de forskellige opgaver følges helt 
til dørs. Fx har arbejdet med trivsels- og kontaktforældre-folderen 
været påbegyndt i meget lang tid uden, at den er blevet færdige.  
Der er på SB-møderne blevet fremlagt mange gode pointer omkring 
trivsels- og kontakt-forældrerollen og forældremøder (også i de 
drøftelser, der opstår på dette møde), men det er vigtigt at der 
træffes konkrete beslutninger og at de bliver nedskrevet. 
SB beslutter at forældregruppen nedsætter et udvalg, som laver 
udkast til ny folder med retningslinjer for trivsels- og 
kontaktforældrerollen. 
Gruppen mødes snarest og har et udkast klar til næste SB-møde d. 
28.3. 
 
Trafiksikkerhed har fyldt meget i forældregruppens tidsforbrug i SB-
arbejdet det seneste år. Der er skrevet læserbreve, klagebrevet til 
politiet etc. Der har ikke været nogen effekt. SB-medlemmerne vil 
gerne lægge opgaven midlertidigt fra sig, således at energien kan 
bruges på arbejdet med trivsel. 
KG tager opgaven i den kommende tid og vil fortsat gøre 
opmærksom på de farlige skoleveje, hvor han kan.  
 



Forældregruppen udtrykker et ønske om at få mere data på 
forskellige områder som: 
- Udsivningstal på årg. og baggrunde herfor 
- Trivsel blandt eleverne 
- Fagligt niveau/karakterer 

 
KG orienterer om, at hele skolen er i gang med trivselsmålingen og 
der kommer efterfølgende en rapport, som godt kan foldes ud i 
skolebestyrelsen. 
 
Forældregruppen udtrykker igen et ønske om at få mere 
uddybende data og forklaring omkring skolen økonomi. 
KG svarer, at det er et forståeligt ønske, men det er – som tidligere 
nævnt – en stort set umulig opgave, kommunens nuværende 
regnskabsstyring foregår i overskrifter og ikke tilbyder mulighed for 
at kunne trække delinformationer ud. 
Forældregruppen – måske det mere handler om at få forklaring på 
hvordan en skoles økonomi ser ud – og hvad SB reelt kan have 
indflydelse på. 
KG vil gerne kigge på, hvordan emnet kan bredes yderligere ud på 
et senere tidspunkt. 
 
Forældregruppen foreslås at der arrangeres en hel dag med 
skolebestyrelses-seminar inden for den nærmeste tid – på den 
anden side af SB-valget. 
 
AHN: har arbejdet videre med at få oplægsholdere ud og holde 
oplæg omkring børns liv på de digitale medier. Aftalen er næsten 
på plads. Oplægget bliver i maj. Det er tanken at alle forældre kan 
deltage. Oplægsholderen vil fokusere på alderen, hvor børn er på 
de sociale medier. 
 
 
 



Valg til skolebestyrelse Drøfte udsendte tidsplan for 
valg 

 10 
min. 

Opstillingsfrist d. 13.5. 
Det besluttes at der skal være valgmøde, torsdag d. 19.5. 
Den nye skolebestyrelse træder i kraft d. 1.8.22. 
 
Skolebestyrelsen beslutter at der skal være mulighed for deltagelse 
af eksternt medlem – fra lokaludvalget. 
Skolebestyrelsen beslutter at fastholde antallet af 
forældremedlemmer i skolebestyrelsen. 
 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

 
10 

min. 

 
Personalet:  
Det har været en lettelse at der Corona-restriktionerne er ophævet 
igen. Personalet har igen fået fælles personalerum og 
udskolingseleverne er tilbage i elevloungen.  
I skolegården er der god stemning og glade børn i alle hjørner. De 
nyder at der ikke er zone-opdeling. 
 
Der er featureuge i uge 14. Det blev i Corona-perioden besluttet at 
eleverne skal arbejde i grupper på tværs af årgangen. Temaet er 
kontinenter. Der vil blive lavet fremvisninger for forskellige 
årgange. Forældrene er ikke inviteret med i denne uge, men 
årgangene vil have fokus på hvordan de kan dele ud af oplevelsen. 
 
Ledelsen: 
Der er afsat ressourcer til at ansætte en inklusions-pædagog 
yderligere på skolen – med ansvar for opgaver i indskolingen. 
Stillingen er slået op og vi håber at ansætte pr. 1.5. 
GF/afdelingsleder for udskoling og ressourcecenter har valgt at 
stoppe sit arbejde på GVS med udgangen at dette skoleår. Stillingen 
bliver slået op i denne uge. 
 
 
 



 

 
 

Eventuelt og næste møde. Næste møde 28/03-2022 
 

 5 min. 
 
 

 


